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Verslag vergadering van 26/05/2011 

Aanwezig: Amy, Bea C, Bea P, Bruno, Danielle, Els, Greet, Heidi, Juf Joke, Juf Karolien, Marian, 
Christel, Joyce, Gwenda, Ruth, Ronny,  
Verontschuldigd :  Linda, Mevr. Chris 
 
Voor de start van de vergadering stel juf. Ria Corthout de rouwkoffer voor. 
Juf Ria is de zorg+-juf voor onze scholengemeenschap. Ze is 1u/week tewerkgesteld in onze school, 
wat neer komt op elke maand 1 vrijdagvoormiddag. 
In september werd er onder haar impuls een ouderwerkgroep zorg+ opgericht die zou werken aan 
het samenstellen van verteltassen voor de kleuters. Aan de werkgroep namen het voorbije schooljaar 
volgende ouders deel: Nele Leyssen (mama van Arthur, Kobe en Nette Vrancken), Danielle 
Drykoningen (mama van Victor, Sarah en Ben Kirkels) en Melek (mama van Asir en Sevde Cal) 
In onze school werd, na overleg, gekozen om een rouwkoffer (bestemd voor zowel kleuter als lagere 
schoolinderen) samen te stellen. Deze bestaat uit een rouwKOFFER voor leerkrachten en een 
rouwTAS voor de leerlingen. Juf Ria gaf ons meer uitleg over de inhoud van beiden. Zij zal hiervan 
ook een overzichtje maken om in het schoolkrantje te plaatsen. 
Voor volgend schooljaar is het plan om een vergelijkbare koffer te maken rond echtscheiding. 
Mochten er ouders zijn met enkel kinderen uit de lagere school die hieraan graag willen meewerken, 
dan zijn zij ook erg welkom. 
 

1/ Besteding gelden 
Zoals reeds op de vorige vergadering afgesproken werd, zal elke klas een extra klasbedrag van €100 
krijgen. Het gaat dan over 8 kleuterklassen, 11 klassen in de lagere school en 2 zorgklassen (kleuters 
en lagere school). Bea P. maakt hiervoor een brief om de leerkrachten in te lichten. De administratie 
zal geregeld worden door Clara. 
Verder kregen de turnleerkrachten een nieuwe minitrampoline. 
Het OC vraagt wel dat elke leerkracht het bedrag besteedt tegen eind 2011 en dat hij/zij bovendien 
laat weten waar het geld naartoe ging. Zo kunnen we dit later in een nieuwsbrief ook aan de ouders 
communiceren. 
 
Voor de volgende 2 (of meerdere?) schooljaren, zal er dan gespaard worden voor digitale 
schoolborden. 
We willen als OC zelf eens rondvragen naar prijzen en eventuele offertes om zo een goede prijs te 
bedingen. Hiervoor is het nodig dat we de correcte specificaties/voorwaarden kennen die de school 
belangrijk vinden voor dergelijke borden.  
Bruno en Ruth willen hier volgend schooljaar verder mee werk van maken. 
 
 

2/ Evaluatie boekenbeurs 
 
Er werden reeds ideeën geopperd voor de volgende boekenbeurs. Ruth zag op ‘Supervlieg’ een 
‘luisterleesbus’. Ook wordt weer opnieuw gedacht aan het uitnodigen van Liesbeth Sleegers. Zij kan 
voor haar projecten subsidies aanvragen, maar dan moet dit tijdig gepland worden. 
We leggen al een voorlopige datum vast voor de volgende boekenbeurs en wel op vrijdag 26 april of 
vrijdag 3 mei 2013. 
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3/ Evaluatie werkgroepjes 
 
Het voorzittersduo vraagt zich af of de OC-leden de werking van de werkgroepjes dit schooljaar als 
positief ervaarden. Graag willen we er zicht op krijgen of we onder deze vorm kunnen verder werken 
en dus de verschillende werkgroepjes terug kunnen indelen. 
 
De algemene indruk is zeker positief. Heidi haalt aan dat zeker voor uithuis werkende leden dit veel 
beter is. Er kan immers beter werk verdeeld worden. 
Er mag wel nog iets meer gewerkt worden aan de communicatie tussen de verschillende 
werkgroepen en Amy/Bea.  
 
Voor volgend schooljaar worden volgende werkgroepverantwoordelijken vast gelegd: 

 Schoolkalenders: Bea P. en Danielle 
 Aafknokenfuif: Bea C. en Amy 
 Sinterklaas: Bea P. 
 Kerstmarkt: Joyce 
 Kienen: Els en Amy 
 Kinderfuif: Bruno en Heidi 
 Boekenbeurs 2013: Ruth 

Uiteraard is het ook nu weer de bedoeling dat deze mensen zelf een werkgroepje rond zich 
samenstellen die dan samen de organisatie voor hun rekening nemen. Op de activiteit zelf worden al 
de OC-leden verwacht met hun inzet. 
 
 

4/ Schoolfeest 
 
Zowel helperslijst als verdere details werden besproken op de vergadering. Maar vermits dit verslag 
pas nà het schoolfeest in jullie mailbox zal vallen, willen we langs deze weg gewoon iedereen 
bedanken voor zijn/haar inzet. 
 
 

5/ VCOV 
Bea ontving nogmaals informatie van het VCOV om hier lid van te worden. Wat houdt lid zijn van 
VCOV zoal in: 

 Je wordt lid van de digitale ouderinfotheek. Daar vind je snel kant-en-klaar materiaal voor 
een optimale ouderwerking. 

 In de ouderacademie kan je een keuze maken uit verschillende ouderavonden die ingericht 
kunnen worden. 

 Je kan via VCOV werken een label oudervriendelijke school 
 Alle ouders kunnen zich registeren om de nieuwsbrief Ouderlink te ontvangen. 

 
 
Omdat we hier toch heel wat interessante mogelijkheden in zien wordt beslist om één schooljaar lid 
te worden van VCOV. Het lidgeld bedraagt €90. Na volgend schooljaar zullen we dan evalueren of we 
hiermee verder gaan.  
Wie nu alvast meer wil lezen kan terecht op www.vcov.be 
 
 

6/ Kalenders 
De verkoop van de schoolkalenders was dit schooljaar zeker een succes met +/- 230 verkochte 
exemplaren. Daarom zullen we dit initiatief tijdens schooljaar 2011-2012 herhalen. Bea P. en Danielle 
nemen dit opnieuw op zich. 
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Wat wordt hierrond alvast beslist: 
- We nemen terug foto’s per verjaardagsmaand maar eventueel in 2 à 3 groepjes per maand. 
- Ook de leerkrachten worden gefotografeerd in hun verjaardagsmaand. 
- We werken per maand met thema’s, o.a. december=kerstmutsen, juli=hawaikleding, 

oktober=paraplu’s,… 
- Voor de voorpagina proberen we een groepsfoto te maken van op het dak van de school, 

met al de kinderen en leerkrachten er op. 
- Sven Ceustermans (vriend van Ruth en Stijn) kan aangesproken worden om de foto’s te 

maken 
- Het drukken en inbinden zal uitgegeven worden aan ‘Paperclip papierafwerking’ van Cendy 

Ven. De offerte daarvan is reeds binnen. 
- Wanneer worden de foto’s gemaakt? Vrijdag 2 september of maandag 5 september. Nog te 

overleggen met mevr. Chris 

 
7/ Info van de school 
 

 Bedankt voor de hulp met ons schoolfeest! Zonder jullie hulp zou ons dat niet lukken. 

 Dank voor de nieuwe minitrampoline 

 Dank en een heel dikke proficiat met de organisatie van de boekenbeurs. Die was super! 

 Tussen 6 juni en 17 juni  IDP 6de leerjaar 

 Vanaf 6 juni   MDO’s K.S. 

 7 juni    MST 2de kleuterklas 

 7 juni    verkeerspark 4de lj en 3de graad 

 9 juni    speeltuin 4j. en 5 jarige kleuters 
 zitjes van mensen van het oudercomité voor de 

auto’s (7 stuks): wie kan ervoor zorgen?  

 12 juni    eerste communie 

 13 juni    Pinkstermaandag : vrijaf 

 14 juni    MST 2de kleuterklas 

 14 juni    theatervoorstelling 3de,4de en 5de leerjaar 

 16 juni    MST geboren 2006 (2de kleuterklas) 

 17 juni    fietsparcours en tijdritten voor de 2de en 3de graad 

 21 juni    MDO L.S. 
    Oudercontacten K.S. 

 23 juni    schoolreis L.S. 

 24 juni    MDO L.S. 
    Meester op de fiets 1ste leerjaar en 2 B 
    (2A kwam aan de beurt in het begin van het   
    schooljaar) 

 28 juni    Pennenzakkenrock voor het 6de leerjaar 
    Fietsdag voor de overige klassen (niet met   
    gemeente) 

 29 juni    uitreiking getuigschriften en receptie 

 30 juni    dankviering / ijsje 

 10 juli    100 jaar Hulst in Griffel 

Andere mededelingen: 
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 8 juni    plaatsing zonnepanelen 

 Augustus   hopelijk plaatsen nieuwe toiletten 

 Nieuwbouw   nog steeds geen antwoord van AGION of we 30 %  
    subsidie krijgen  volledige bouwdossier moet voor eind 
    juni zeker ginder liggen 

 Volgend schooljaar   geen leerlingenstop 
    Als de bouwplannen stopgezet worden omdat we het  
    niet kunnen bekostigen (lening) dan wordt er een stop  
    ingeroepen. (briefje werd meegegeven) 

 DVD eerste communie:   begin volgende maand nemen we terug contact met  
             Omer. Hij is nu op vakantie. Hij bezorgt ons de DVD’s en 
     wij zullen ze vermenigvuldigen voor de ouders.   

 

8/ Rondvraag 
 
 Mevr. Chris liet vragen of het nu vlotter liep met het afhalen van de kleuters. Hierop werd positief 

gereageerd. 
 Enkele mensen haalden aan dat het erg jammer is dat de voorbereiding van de 1e communie vanaf 

volgend schooljaar niet meer op school kan. Men stelt zich de vraag of er voldoende catechisten 
zullen gevonden worden om de kwaliteit van de voorbereiding te blijven waarborgen. Misschien 
was een samenwerking tussen school en ouders bij de voorbereiding, zodat de leerkrachten op die 
manier ontlast werden, een beter idee geweest. 

 Sommige leerkrachten spreken zich in de loop van het schooljaar al uit over de klasindeling van het 
volgende schooljaar, ook naar ouders toe. Dit is niet positief. De klasindeling ligt immers pas vast 
nadat het correcte aantal lestijden bekend zijn. Ouders staren zich hier dan op blind. Misschien is 
het goed dat mevr. Chris dit in het algemeen nog eens aanhaalt bij heet personeel. 

 Er wordt door de nieuwe leden nogmaals teruggekomen op de bedroevende staat van de eetzaal. 
Het OC vraagt zich andermaal af of het verven van de kelder geen optie kan zijn, indien dit 
nagenoeg gratis en op eigen kracht kan gebeuren.  Graag willen we hierover nog eens gaan 
overleggen met mevr. Chris. 

 Op woensdag 15 juni komt ons prinsenpaar Filip en Mathilde op bezoek in Tessenderlo; Het zou 
fijn zijn mochten de schoolkinderen hier naartoe gaan. Dit is wel op woensdagnamiddag, dus 
misschien niet evident om gezamenlijk te doen. 
 

Noteer alvast volgende data! 

zaterdag 25/06/2011 Afsluiting werkjaar met BBQ @ school 

donderdag 1/09/2011 koffie@school om het nieuwe schooljaar in te luiden 

zaterdag 29/10/2011   Aafknokenfuif @ De Griffel 

vrijdag 10/02/2012   Kienavond @ De Griffel 

zaterdag 05/05/2012   Kinderfuif@De Griffel 

 


